
 

                                                      ZÁPISNICA 

napísaná v priebehu riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa 

13.09.2023 o 17:30 h v kancelárii Obecného úradu v Oreskom. 

Prítomní : 

Darina Cvoreňová – starostka obce 

Poslanci OZ :  Ján Béreš,  Ľuboslav Chvasta, Mgr. Marta Tkáčová   

Milan Cvoreň prišiel 18:15h, Jozef Tirpák 18:25h 

Zapisovateľka : Erika Bošková 

Kontrolórka obce : Mgr. Anna Kosanová - ospravedlnená 

Ďalej prítomní : zástupcovia spoločnosti VVS a.s. Mgr. Matej Smorada a Ing. Andrea 

Hildebrand  

 

   Predsedajúca oznámila, že Obecné zastupiteľstvo bolo zvolané v riadne stanovenej lehote 

a že všetci poslanci boli písomne v čas pozvaní. Ďalej konštatuje, že z celkového počtu 5 

poslancov bolo prítomných 3 poslancov. Za zapisovateľku bola určená Erika Bošková.  

Zasadnutie OZ je v zmysle zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení uznášania 

schopné. 

Návrh programu: 

1. Otvorenie 

2. Určenie zapisovateľa a voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

3. Kontrola uznesení z predchádzajúceho zasadnutia 

4. Registrácia obce Oreské akcionárov VVS a.s. do dlhopisového programu garantovaných 

výnosov 

5. Individuálna výročná správa obce Oreské za rok 2022 

6. Audítorská správa o audite účtovníctva a účtovnej závierky za účtovné obdobie 2022  

7. Predloženie projektovej dokumentácie – „Rampa pre imobilné osoby“ pred budovou 

spoločenskej miestnosti a predajne . 

8. Úprava Všeobecného záväzného nariadenia  č. 18/2013 o poplatkoch  vyberaných obcou 

Oreské 

9. Úprava Všeobecného záväzného nariadenia č. 4/2015 o miestnych daniach   

10. Správa o ročnej kontrole detského ihriska / 

11. Žiadosť o súhlas s ambulantným predajom chleba a pečiva – Pekáreň Ondo 

12. Spoločenská akcia „Úcta k starším 2023“. 

13. Spoločenská akcie „Mikuláš 2023“. 

14. Spoločenská akcia „Silvester 2023“. 

15. Žiadosť o finančný príspevok pre Lauru – PIEROTT 

16. Zájazd do Poľska 

17. Rôzne 



18. Diskusia 

19. Návrh na uznesenie 

20. Záver 

1. Zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvorila prítomných privítala starostka obce Darina 

Cvoreňová. Prítomných oboznámila s programom zasadnutia a zároveň ich vyzvala 

k doplneniu programu. Program bol doplnený starostkou obce tieto body :  

-Návrh na odkúpenie pozemku za cintorínom, vo výmere 861,2 m2 parcela číslo 546, k.ú. 

Oreské ktorého  vlastníkom je Ján Šimaľ, Oreské s.č. 22 

-Prehodnotenie partnerstva so spoločnosťou Naturpack na triedený odpad. 

-Pokyn starostky obce na vykonanie inventarizácie majetku obce k 31.12.2023. 

Hlasovali :  

Za: Ján Béreš,  Ľuboslav Chvasta, Mgr. Marta Tkáčová 

Proti : 0 

Zdržal sa : 0 

Neprítomní : Milan Cvoreň,  Jozef Tirpák 

2.   Za zapisovateľku bola určená Erika Bošková , za  overovateľov zápisnice bolí zvolení 

Mgr. Marta Tkáčová a Ján Béreš  a do návrhovej komisie Ján Béreš a Ľuboslav Chvasta  

Hlasovanie 

Za: Ján Béreš,  , Mgr. Marta Tkáčová, Ľuboslav Chvasta 

Proti : 0 

Zdržal sa : 0 

Neprítomní : Milan Cvoreň, Jozef Tirpák 

3. Kontrolu uznesení z predchádzajúceho zastupiteľstva predniesla starostka obce :     

       Starostka obce informovala o vypracovanom projekte  bezbariérový  prístup k obchodu 

COOP Jednota – „Rampa pre imobilné osoby“, ktorý  vypracovala projektantka Ing. Alžbeta 

Kočišová.  Ďalej informovala  o zmene partnerstva a spolupráce so spoločnosťou 1.OZV-  

triedený odpad a so spoločnosťou NATUR-PACK. Audit za rok 2022 bol vykonaný Ing. 

Matúšom Karasom. Futbalové bránky boli darované Jozefovi Zalužickému, Oreské 150.  

Finančný príspevok pre postihnuté dieťa Laura bol vyplatený vo výške 30,00€ neziskovej 

organizácii Pierott. Kontrolu uznesení vzali poslanci na vedomie. 

Hlasovanie: 

Za: Ján Béreš,  , Mgr. Marta Tkáčová, Ľuboslav Chvasta 

Proti : 0 

Zdržal sa : 0 

Neprítomní : Milan Cvoreň, Jozef Tirpák 

4. Registrácia obce Oreské akcionárov VVS a.s. do dlhopisového programu garantovaných 

výnosov 

     Starostka obce privítala zástupcov spoločnosti VVS a.s. Ing. Mateja Smoradu a Ing. Andreu 

Hildebrand, aby informovali obecné zastupiteľstvo o vstupe obce do dlhopisového programu 

garantovaných výnosov. Výnosy z dlhopisov VVS znamenajú pre obce a mestá až 16- 

násobne vyššie ročné príjmy a týka sa to najbližších 20 rokov.  Obec Oreské  je vlastníkom 

2939 akcií. Akcie je možne  zameniť za dlhopisy a minimálne 1 akciu si obec musí ponechať. 

Je na rozhodnutí obce Oreské či vstúpi do dlhopisového programu alebo nie. Termín na 



rozhodnutie je odporúčaný  do 31.12.2023. Po uvedenom termíne obec nemusí byť vybraná 

do programu. Starostka obce poďakovala zástupcom spoločnosti VVS a.s. za  odborný výklad 

a za účasť na zasadnutí obecného zastupiteľstva.Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie 

informáciou zástupcov VVS a.s. ohľadom registrácie obce Oreské do dlhopisového programu 

garantovaných výnosov.   

Hlasovanie Za: Ján Béreš,  , Mgr. Marta Tkáčová, Ľuboslav Chvasta 
Proti : 0 
Zdržal sa : 0  
Neprítomní : Milan Cvoreň, Jozef Tirpák 
 

5. Individuálna výročná správa obce Oreské za rok 2022 

     Starostka obce zaslala obecnému zastupiteľstvu individuálnu výročnú správu za rok 2022 
na preštudovanie emailom. Nikto z poslancov nemal  pripomienky. 
Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie individuálnu výročnú správu za rok 2022. 
Hlasovanie 

Za: Ján Béreš,  , Mgr. Marta Tkáčová, Ľuboslav Chvasta 

Proti : 0 

Zdržal sa : 0 

Neprítomní : Milan Cvoreň, Jozef Tirpák 

 

6.Audítorská správa o audite účtovníctva a účtovnej závierky za účtovné obdobie 2022 

     Audítorskú správu starostka obce zaslala emailom obecnému zastupiteľstvu na 
preštudovanie. Audit a audítorskú správu za rok 2022 vypracoval audítor Ing. Matúš Karas. 
Nikto z poslancov nemal  pripomienky. 
Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie audítorskú správu o audite účtovníctva a účtovnej 
závierky za účtovné obdobie 2022. 
Hlasovanie 

Za: Ján Béreš, Mgr. Marta Tkáčová, Ľuboslav Chvasta 

Proti : 0 

Zdržal sa : 0 

Neprítomní : Milan Cvoreň, Jozef Tirpák 

 

7. Predloženie projektovej dokumentácie – „Rampa pre imobilné osoby“ pred budovou 

spoločenskej miestnosti a predajne . 

     Starostka obce predložila obecnému zastupiteľstvu vypracovaný projekt Ing. Ažbetou 

Kočišovou – „Rampa pre imobilné osoby“ pred budovou spoločenskej miestnosti a predajňou 

potravín. Poslanci po preštudovaní projektu  navrhli dopracovať ešte jen výjazd z rampy 

ktorý bude viesť priamo k spoločenskej miestností.  Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie 

projektovú dokumentáciu „Rampa pre imobilné osoby“ pred spoločenskou miestnosťou 

a predajňou COOP Jednoty s tým, že projektová dokumentácia bude doplnená o výjazd 

k spoločenskej miestnosti. 



Hlasovanie 

Za: Ján Béreš,  , Mgr. Marta Tkáčová, Ľuboslav Chvasta, Milan Cvorerň, , Jozef Tirpák 

Proti : 0 

Zdržal sa : 0 

Neprítomní : 0 

 

8.Úprava Všeobecného záväzného nariadenia  č. 18/2013 o poplatkoch  vyberaných obcou 

Oreské. 

Nakoľko sa zvýšili pre obec ceny za energie a služby starostka obce navrhla  upraviť 

Všeobecné záväzné nariadenie  o poplatkoch vyberaných obcou Oreské  .  Poslanci OZ 

navrhli poplatky : 

Poplatok za prenájom spoločenskej miestnosti: 
 a/svadba-občania obce 200,00€,cudzí občania 250,00€, pohostenie pred svadbou/po 
svadbe/, ak sa svadba koná v inom zariadení mimo obce 100,00€ 
b/tanečná zábava, diskotéka 70,00€ 
c/ rodinné oslavy 100,00€ 
d/pohostenie po pohrebe 50,00€ 
e/podnikateľské aktivity 10,00€/ hod. 
 f/ples 150,00€ 
Občanom, ktorí poskytli dobrovoľný príspevok na zakúpenie zariadenia/stoly a stoličky do 
spoločenskej miestnosti/ poplatok   uvedený v čl.1 ods.1 odpočítaný od poplatku za užívanie 
spoločenskej miestnosti. 
Poplatok za užívanie domu smútku 15,00 €, prechodné uloženie v  chladiarenskom zariadení 
7,00€, knižnica -  dospelý 2,00 €/rok,  knižnica - dieťa 1,00€/rok, relácia v rozhlase  6,00 €/ 1 
relácia,  relácia volebná kampaň 10,00 €/1 relácia,   
cintorínsky poplatok 5,00 € /rok za domácnosť – hlasovali 4 za, proti - Ľuboslav Chvasta 
Zapožičanie strojov:  miešačka  8,00 € /1 deň, elektrocentrála 30,00 €/ 1 deň, vysávač lístia 
5,00€ /1 hodina.  
Parkovanie na verejnom priestranstve 3,00 € /1deň, potvrdenie z obce 2,00 €, kopírovanie 1 
strana  0,10€,  kopírovanie obojstranne 0,20€, posilňovňa 1,00€/za 1hod., permanentka  
10,00€/mesiac. 
Hlasovanie 

Za:  Mgr. Marta Tkáčová, Milan Cvoreň, Jozef Tirpak,  Ľuboslav Chvasta 

Proti : 0 

Zdržal sa : 0 

Nehlasoval: Ján Béreš 

9.Úprava Všeobecného záväzného nariadenia č. 4/2015 o miestnych daniach   

Starostka obce dala návrh na zvýšenie miestnych daní, nakoľko sa dane doposiaľ nezvyšovali  

a naša obec v porovnaní s ostatnými obcami má najnižšie dane. Obecné zastupiteľstvo  

s úpravou VZN č. 4/2015 o miestnych daniach a poplatkoch nesúhlasilo.   

Hlasovanie za úpravu VZN č. 4/2015 o miestnych daní  

Za:  Ján Béreš  

Proti : Mgr. Marta Tkáčová, Milan Cvoreň, Jozef Tirpak, Ľuboslav Chvasta 

Zdržal sa :   0 



 

10. Správa o ročnej kontrole detského ihriska 

Starostka obce informovala obecné zastupiteľstvo o stave detského ihriska. Po obdržaní 

protokolu z hlavnej ročnej kontroly detského ihriska  ktorú vykonala firma PLAYSYSTEM 

servis s.r.o.  Košice bolo konštatované že prvky detského ihriska sú opotrebované 

a nevyhovujú norme.  Obecné zastupiteľstvo rozhodlo detské ihrisko nechať otvorené s tým 

že vstup na ihrisko je na vlastnú zodpovednosť a s doprovodom rodiča. Protokol z hlavnej 

ročnej kontroly detského ihriska bol zaslaný emailom poslancom OZ pred zasadnutím . 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o ročnej kontrole detského ihriska. 

Hlasovanie 

Za:  Mgr. Marta Tkáčová, Jozef Tirpák,  Ľuboslav Chvasta, Milan Cvoreň 

Proti : 0 

Neprítomný : Ján Béreš   

 

11. Žiadosť o súhlas s ambulantným predajom chleba a pečiva – Pekáreň Ondo 

Starostka obce predložila obecnému zastupiteľstvu žiadosť o súhlas s ambulantným 

predajom chleba a pečiva Pekáreň Ondo – Strážske. Poslanci OZ schválilo  pokračovanie 

ambulantného predaja chleba a pečiva pekárňou Ondo Strážske v obci Oreské. 

Hlasovanie 

Za:  Mgr. Marta Tkáčová,  Jozef Tirpak, Ľuboslav Chvasta 

Proti : 0 

Nehlasoval : Milan Cvoreň 

Neprítomný : Ján Béreš   

 

12. Spoločenská akcia „Úcta k starším 2023“. 

Spoločenská akcia „ Úcta k starším 2023“ sa uskutoční 15.októbra 2023 v spoločenskej 

miestnosti o 16:00 hod.  Poslanci sa dohodli, že sa zašle pozvánka každému občanovi od 60 

rokov hore. Podávať sa bude  večera -  polievka a hlavné jedlo a kysnuté koláče. Všetko nám 

zabezpečí reštaurácia Azteka Strážske . S  programom vystúpi hudobná skupina   

Pavelčákovci . Cena za vystúpenie- 600 €.  Obecné zastupiteľstvo schvaľuje spoločenskú akciu 

„ Úcta k starším“  spojenú s večerou a vystúpením skupiny Pavelčákovci. 

Hlasovanie 
Za:  Mgr. Marta Tkáčová, Milan Cvoreň, Jozef Tirpak, Ľuboslav Chvasta 
Proti : 0 
Zdržal sa :   
Neprítomný : Ján Béreš   
 

13. Spoločenská akcia „ Mikuláš 2023“. 

Starostka obce informovala poslancov obecného zastupiteľstva o spoločenskej akcií Mikuláš 

2023 pre deti do 15 rokov. Navrhla akciu pripraviť v párku pred obecným úradom. Balíčky 

zabezpečiť pre deti do 15 rokov  v hodnote do 6 -7 €. Poslanci navrhli zabezpečiť aj koč 



s koníkmi a Mikulášom. Akcia sa bude konať  10 decembra 2023 o 15:00 hod  v parku pri 

obecnom úrade. 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje spoločenskú akciu „ Mikuláš 2023“s navrhnutým 

programom. 

Hlasovanie 

Za:  Mgr. Marta Tkáčová, Milan Cvoreň, Jozef Tirpak, Ľuboslav Chvasta 

Proti : 0 

Zdržal sa :   

Neprítomný : Ján Béreš   

 

14. Spoločenská akcia „ Silvester 2023“ 

Obecné zastupiteľstvo neschvaľuje spoločenskú akciu Silvester 2023 

Hlasovanie 

Za:  Mgr. Marta Tkáčová, Milan Cvoreň, Jozef Tirpak, Ľuboslav Chvasta 

Proti : 0 

Zdržal sa :   

Neprítomný : Ján Béreš   

 

15. Žiadosť o finančný príspevok pre Lauru – PIEROTT 

Starostka obce informovala obecné zastupiteľstvo so žiadosťou od príspevkovej organizácii 

Pierott n.o, ktorej sme už raz poskytli finančný príspevok pre dievčatko Lauru v sume 30€ . 

Obecné zastupiteľstvo neschvaľuje finančný príspevok pre príspevkovú organizáciu Pierott 

n.o. 

Hlasovanie 

Za:  Mgr. Marta Tkáčová, Milan Cvoreň, Jozef Tirpak, Ľuboslav Chvasta 

Proti : 0 

Zdržal sa :   

Neprítomný : Ján Béreš   

 

 

16. Zájazd do Poľska – Krosno 21.10.2023 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje zájazd do Poľska na 21.10.2023 s tým, že obec zabezpečí 

autobus ktorý bude  pre občanov aj financovať.  

Hlasovanie 

Za:  Mgr. Marta Tkáčová, Milan Cvoreň, Jozef Tirpak, Ľuboslav Chvasta 

Proti : 0 

Zdržal sa :   

Neprítomný : Ján Béreš   

 

17. Návrh na odkúpenie pozemku za cintorínom, vo výmere 861,2 m2 parcela číslo 546, 

k.ú. Oreské ktorého  vlastníkom je Ján Šimaľ, Oreské s.č. 22 

     Starostka obce informovala obecné zastupiteľstvo o možností odkúpenia pozemku za 

domom smútku p.č. 546 vo výmere 861,20 m2  od pána Jána Šimaľa ,Oreské číslo domu 22. 



Navrhovaná suma poslancami OZ je 3-4€ za 1m2. Starostka obce da  vypracovať znalecký 

posudok na uvedený pozemok.   

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje vypracovanie znaleckého posudku a  odkúpenie pozemku za 

cintorínom na p.č. 546 vo výmere 861,20 m2 v cene 3-4-€ za 1m2. 

Hlasovanie 

Za:  Mgr. Marta Tkáčová, Milan Cvoreň, Jozef Tirpak, Ľuboslav Chvasta 

Proti : 0 

Zdržal sa :   

Neprítomný : Ján Béreš   

 

18.Prehodnotenie partnerstva so spoločnosťou NATUR PACK, a.s. na triedený odpad. 

     Obecné zastupiteľstvo na zasadnutí OZ dňa 21.06.2023 schválilo uznesenie  č. 50/2023 

výpoveď pre firmu NATUR-PACK, a.s. ktorá financuje náklady na zber triedených odpadov.  

Vývoz komunálneho odpadu obci zabezpečuje firma FÚRA s.r.o. Košice. Nakoľko sa stáva, že 

novovzniknuté OZV   sú nestabilné a niekedy aj zanikajú. Poslanci rozhodli zrušiť prijaté 

uznesenie č. 50/2023 zo dňa 21.06.2023 a schválilo pokračovať v spolupráci s firmou NATUR-

PACK a.s. aj budúcom roku 2024 a tak zabezpečiť stabilitu triedeného zberu v roku 2024. 

 

Obecné zastupiteľstvo ruší uznesenie č. 50/2023 z 21.06.2023 s firmou 1.OZV a schvaľuje 

pokračovať v spolupráci s firmou NATUR-PACK, a.s.  aj budúcom roku  

Hlasovanie 

Za:  Mgr. Marta Tkáčová, Milan Cvoreň, Jozef Tirpak, Ľuboslav Chvasta 

Proti : 0 

Zdržal sa :   

Neprítomný : Ján Béreš   

 

19.Pokyn starostky obce na vykonanie inventarizácie majetku obce k 31.12.2023. 

     V ďalšom bode starostka obce informovala obecné zastupiteľstvo je potrebné vykonať 

inventarizáciu majetku za rok 2023 – inventarizačná komisia predseda Milan Cvoreň, 

členovia Mgr. Marta Tkáčová, Ľuboslav Chvasta. 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie pokyn starostky obce na vykonanie inventarizácie 

obce. 

Hlasovanie 

Za:  Mgr. Marta Tkáčová, Milan Cvoreň, Jozef Tirpak, Ľuboslav Chvasta 

Proti : 0 

Zdržal sa :   

Neprítomný : Ján Béreš   

 

 

 

 

 

 

 



20.Rôzné  

    V rôznom pani poslankyňa Mgr. Marta Tkáčová informovala  ohľadne sťažnosti JUDr. 

Ruženy Sabovej a Robina Saba. Starostka obce povedala, že sťažnosť bola prešetrená 

a sťažovateľom bola doručená písomná. odpoveď . 

 

21.Diskusia  

    V diskusií sa poslanci vyjadrovali k jednotlivým bodom programu. 

 

22. Návrh uznesení 

Návrh uznesení prečítal pán poslanec Ľuboslav Chvasta .Uznesenia  boli schválené.  

Hlasovanie 

Za:  Mgr. Marta Tkáčová, Milan Cvoreň, Jozef Tirpak, Ľuboslav Chvasta 

Proti : 0 

Zdržal sa :   

Neprítomný : Ján Béreš   

 

23. Záver 

Na záver starostka obce poďakovala prítomným za účasť a zasadnutie ukončila. 

 

Zapísala : Erika Bošková 

 

 

                                          Overovatelia : Ján Béreš                     ........................ 

                                                                    Mgr- Marta Tkáčová  ........................ 

 

 

 

 

                                                                                                 Darina Cvoreňová 

                                                                                                   starostka obce 

                                                                                                                

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 



 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 


